



**GREAT
FAITH**

伟大的信心

因为凡从神生的，就**胜过世界**；使
我们胜了世界的，就是我们的**信心**。

For whatever is born of God **overcomes** the
world. And this is the victory that has overcome
the world—our **faith**.

约翰一书 5:4
1 john 5:4



观看圣经中的
以诺

亚当
A D A M

赛特
S E T H

以挪士
E N O S H

该南
C A I N A N

玛勒列
M A H A L A L E L

雅列
J A R E D

以诺
E N O C H

该隐
C A I N

以诺
E N O C H

以拿
I R A D

米户雅利
M E H U J A E L

玛土撒利
M E T H U S H A E L

拉麦
L A M E C H

以诺活到六十五岁,生了玛土撒拉。以诺生玛土撒拉之后,与神同行三百年,并且生儿养女。以诺共活了三百六十五岁。以诺与神同行,神将他取去,他就不在世了。

Enoch lived sixty-five years, and begot Methuselah. After he begot Methuselah, Enoch **walked with God three hundred years**, and had sons and daughters. So all the days of Enoch were three hundred and sixty-five years. And Enoch **walked with God**; and he was not, for God took him.

创世纪 5:21-24

GENESIS 5:21-24



0	雅列诞生 Jared was born
162	以诺诞生 Enoch was born
227	玛土撒利 Methuselah was born
414	拉麦 Lamech was born
527	以诺被神接去 Enoch was taken away by God
596	诺亚诞生 Noah was born
962	雅列死去 Jared died
1076/1096	诺亚方舟被造 Noah built the ark
1191	拉麦死去 (777岁) Lamech died (777 years old)
1196	玛土撒利 (969岁) Methuselah died (969 years old)
	洪水泛滥 JUDGMENT OF THE FLOOD

亚当的七世孙以诺曾预言这些人说：“看哪，主带着他的千万圣者降临，要在众人身上行审判，证实那一切不敬虔的人所妄行一切不敬虔的事，又证实不敬虔之罪人所说顶撞他的刚愎话。”

Now Enoch, the seventh from Adam, prophesied about these men also, saying, “behold, the lord comes with ten thousands of his saints, to execute judgment on all, to convict all who are **ungodly** among them of all their **ungodly deeds** which they have committed in an ungodly way, and of all the harsh things which **ungodly sinners have spoken** against him.”

犹大书1:14-15

Jude 1:14-15

以诺因着信，被接去，不至于见死，人也找不着他，因为神已经把他接去了；只是他被接去以先，已经得了神喜悦他的明证。人非有信，就不能得神的喜悦；因为到神面前来的人必须信有神，且信他赏赐那寻求他的人。

by faith Enoch was taken away so that he did not see death, "and was not found, because god had taken him"; for before he was taken he had this testimony, that **he pleased God**. but without faith *it is* impossible to please *him*, for he who comes to God must believe that he is, and *that* he is **a rewarder of those who diligently seek him**.

希伯来书11:4-6

Hebrews 11:4-6



同行

持续并一致的在移动

我行走
他动工

以诺怎样与神同行？

1. 以诺带着信心信靠神 (希 11:6)
2. 以诺寻求神 (希 11:6)
3. 以诺宣告神的话语 (犹大书 1:14)

造

告土ノ之

每天与神同行

Walk with God everyday



在你一切的道路，都要认定他，
他就会修直你的路。

In all your ways submit to him,
and he will make your paths straight.

箴言 3:6

Proverbs 3:6



**GREAT
FAITH**

伟大的信心